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Verslag van de Algemene Ledenvergadering op 5 maart 2024 om 19.30 uur in de CazemierBoerderij

Aanwezig:
De heer Mar0n Weerd - voorzi6er
De heer Henk Jonkman penningmeester
De heer Fokke Dijkstra - secretaris
De heer Harm Wierenga - bestuurslid
Mevrouw Sytske Everink - notuliste

Van de leden zijn aanwezig:
Mevrouw Grietje Veeze-Veenstra
De heer Jos Grimberg
De heer Bonne de Boer
De heer Chris Veeze
De heer Jaap Datema
De heer André Jager
De heer Siemen S0enstra
De heer Jan van der Tuin
De heer Joop de Goede

1. Opening  
De voorzi6er opent om 19.30 uur de vergadering en heet de aanwezigen welkom.

2. Mededelingen en ingekomen stukken  
De heer Pieter Kort heeU zich afgemeld voor de ALV.
De voorzi6er geeU aan dat de Powerpoint-presenta0e terug te lezen is op de website van ECT.

3. Vaststellen agenda  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

4. Bestuursleden  
Volgens het rooster van aUreden zijn de heren Fokke Dijkstra en Harm Wieringa aUredend en 
herkiesbaar. Beiden hebben aangegeven herkiesbaar te zijn. De vergadering stemt hiermee in.
De heer Henk Jonkman heeU aangegeven op de ALV van 2025 af te treden. De voorzi6er geeU 
aan dat men op zoek is naar een nieuwe penningmeester.

5. Voortgang projecten   (Harm Wierenga)
De heer Wierenga geeU aan dat het project Brové loopt. Ten aanzien van het project Moorman 
wordt aangegeven dat de zonnepanelen inmiddels geplaatst zijn, maar dat de aanslui0ng door 
Enexis op zich laat wachten. Na enig aandringen zijdens ECT komt Enexis thans met een reac0e 
dat zij eerst 72 weken na de aanvraag en de betaling verplicht is de aanslui0ng te realiseren. Het 
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bestuur probeert Enexis zelf onder druk te ze6en, maar schakelt ook de gemeente 
Westerkwar0er daarbij in. Wellicht dat de gemeente nog enige druk kan uitoefenen, mede ook 
omdat meerdere coöpera0es problemen hebben met Enexis. Voor dit project zijn inmiddels al 
wel zo’n 200 van de 275 par0cipa0es verkocht. Dat loopt dus, zonder enige publica0e in media, 
goed. Met betrekking tot het project Cazemier     is het wachten op de door Enexis uit te brengen 
offerte. Eerst dan kan bekeken worden of dit project al dan niet rendabel is.

6. Huishoudelijk reglement  
De voorzi6er geeU aan dat het huishoudelijk reglement op de website is geplaatst. Een ieder die 
op- en/of aanmerkingen heeU op de inhoud daarvan, kan dat via de mail aan het bestuur 
kenbaar maken.

7. Financiën 2023/begro0ng 2024  
De penningmeester geeU een toelich0ng op de exploita0erekening 2023 /specifica0e van deze 
exploita0erekening. Er is een klein verlies van € -304,--. Echter dit verlies kan verrekend worden 
met het subsidiebedrag dat op de balans staat vermeld. Ook op de balans geeU de 
penningmeester een toelich0ng.

begro0ng 2024 Project Brové:
Voor dit project is een minder aantal kWh gerealiseerd dan verwacht. Er heeU een second 
opinion plaatsgevonden door Roose en Roose. De uitkomst daarvan is dat als de netspanning te 
hoog oploopt de omvormer uit gaat. De lagere opbrengst is dus niet te wijten aan de installa0e, 
maar aan een te hoge netspanning. Dit kan in 2024 dus ook gebeuren en derhalve een impact 
hebben op de uitkering van de cer0ficaten aan de deelnemers; deze kan dan uiteindelijk lager 
uitvallen.

begro0ng 2024 Project Moorman:
De penningmeester geeU een toelich0ng op de begro0ng. De zonnepanelen zijn inmiddels 
geplaatst, maar zoals eerder gesteld, is het wachten op Enexis. Hoe later de aanslui0ng volgt, hoe
slechter dit is voor de opbrengst en dus voor de liquiditeiten.

Vraag: is het niet mogelijk om met een accupakket rechtstreeks stroom te leveren zonder 
tussenkomst van Enexis? Antwoord: dat zou zeker mogelijk zijn, maar is tot nu toe onbetaalbaar, 
niet alleen voor par0culieren maar zeker ook voor bedrijven.

Vraag: hoe zit het met de schuldenlast, met name de nota van Roose en Roose? Antwoord: de 
betaling daarvan zal in 2024 plaatsvinden en is gedekt door de verkoop van cer0ficaten en een 
lening van het Fonds Nieuw Doen. Overigens heeU Roose en Roose ook nog niet alle 
werkzaamheden kunnen afmaken.

Op verzoek van de aanwezigen zal het bestuur voor de ALV 2025 de jaarcijfers eerder aan de 
leden kenbaar maken.

8. Verslag kascommissie en verkiezing leden kascommissie  
Bij afwezigheid van de heer Servaas Baan laat de heer Jaap Datema namens de kascommissie 
weten, dat zij de boekhouding heeU gecontroleerd en in orde heeU bevonden. De kascommissie 
verleent de penningmeester en daarmee ECT volledige décharge.

De heer Datema laat weten af te treden als lid van de kascommissie. De heer André Jager meldt 
zich als nieuw lid.
De kascommissie per 2024 bestaat thans uit: de heren Datema en Jager.
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De heer Jager wordt bedankt voor zijn toetreding.

9. Rondvraag  
Vraag: krijgt ECT een bedrag van Energie VanOns voor elk lid van ECT die een contract afsluit bij 
Energie VanOns? Antwoord: ja dat klopt. Het gaat daarbij om een geringe bijdrage. Voor 
geïnteresseerden wordt gemeld dat het contract op de site van Energie VanOns staat.

Vraag/opmerking: dat een uitkering op cer0ficaten lager zou kunnen uitvallen, had men zich niet 
gerealiseerd. Echter, de voorzi6er geeU aan dat dit wel in de bijlage bij de 
par0cipa0eovereenkomst staat vermeld.

Vraag: is APSolar geen goede leverancier, ook niet voor par0culieren? Antwoord: het feit dat ECT 
een slechte ervaring met APSolar heeU gehad omdat deze veel steken heeU laten vallen, wil nog 
niet zeggen dat dit opgaat voor alle projecten van APSolar, zowel voor par0culieren als bedrijven.

Vraag:  hadden we niet kunnen weten dat er ‘gedonder’ zou komen met zonnepanelen (teveel 
opwekking van stroom)? Antwoord: jazeker, maar zowel de energiemaatschappijen als de 
overheid hebben niet adequaat en dus te laat gereageerd.

Vraag: Ik heb 20 cer0ficaten, maar vraag mij af of dit per project is of kan ik per dak bijvoorbeeld 
2x investeren? Antwoord: als er aan bepaalde voorwaarden is voldaan, zoals dat in ieder geval 20
personen op een dak moeten hebben ingeschreven en de verdeling van cer0ficaten evenwich0g 
is, dan zou dat in principe mogelijk zijn. Men kan  al0jd op meerdere projecten inschrijven.

10. Presenta0e over windwokkels door Mar0n Weerd  
Er volgt een interessante presenta0e die terug te lezen is op de website van ECT.

11. Slui0ng  
De voorzi6er sluit om 20.40 uur de bijeenkomst en dankt alle aanwezigen voor hun komst.


